
 

 

Technická univerzita vo Zvolene 
Rada pre vnútorný systém kvality 

T. G. Masaryka 24 
960 01 Zvolen 
rvsk@tuzvo.sk  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Strana 1 z 1 

R – 10988/2023; 6287/2023/R RVSK 

Zápis z pracovného stretnutia dňa 07.12.2023 

Prítomní: prof. R. Kropil, prof. D. Kačíková, Ing. R. Uhrín, Ing. M. Polačeková 

 

Dňa 07.12.2023 sa uskutočnilo pracovné stretnutie predsedu RVSK prof. R. Kropila, podpredsedníčky 

RVSK prof. D. Kačíkovej a člena RVSK Ing. R. Uhrína. 

Pracovné stretnutie sa týkalo avizovaného Seminára o zabezpečovaní kvality na vysokých školách, 

o ktorom informoval Ing. Uhrín členov RVSK na zasadnutí RVSK dňa 05.12.2023, a ktorý by mal byť 

organizovaný v spolupráci so študentami z SPU v Nitre a UMB v Banskej Bystrici. 

Ing. Uhrín pripravil pozvánku na seminár pod hlavičkou RVSK. Predseda RVSK upozornil, že pozvánku 

pod hlavičkou RVSK môže podpísať len predseda RVSK, prípadne v jeho neprítomnosti a s jeho 

predchádzajúcim súhlasom podpredsedníčka RVSK. Uviedol, že Ing. Uhrín môže organizovať seminár 

ako študent, ale mala by byť pritom dodržaná určitá subordinácia a teda by mal organizovať takéto 

podujatie so súhlasom vedenia TUZVO a nie pod hlavičkou RVSK. Ďalej prof. Kropil informoval Ing. 

Uhrína, že rektorka SPU v Nitre o seminári nevedela a nesúhlasí, aby iná univerzita organizovala ich 

študentov. Upozornil, že by to mohlo byť považované za porušenie ich práv a slobôd a mohla by nastať 

zložitá situácia vo vzťahu voči iným univerzitám. Predseda RVSK ďalej uviedol, že Ing. Uhrín by nemal 

presiahnuť svoje právomoci a kompetencie ako člen RVSK. 

Ing. Uhrín uviedol, že zámerom seminára má byť networkingovanie študentov, že študenti by mali 

byť informovaní ako funguje systém, mohli by si vymieňať poznatky a skúsenosti ako systém funguje 

na ich univerzitách a že študenti o podobné školenie majú záujem. Uviedol tiež, že podobného 

seminára sa zúčastnil na medzinárodnej úrovni a uvažoval o tom, že podobné školenia by mohli spájať 

študentov aj na lokálnej úrovni. Hlavne s partnerskými univerzitami z Banskej Bystrice a z Nitry, 

vzhľadom aj na pripravované konzorcium AgroForestry. Vôbec si neuvedomil, že by to mohlo poškodiť 

TUZVO vo vzťahu k iným univerzitám. 

Na záver predseda RVSK poďakoval za účasť, porozumenie stanovisku a pracovné stretnutie ukončil. 

 
 
Zapísala: Ing. Miriam Polačeková 
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